
 
 Konec �ervna znamená ve fotbalovém sv�t�, ú�tování kone�ných výsledk� jednotlivých 

tým�. Nejinak je tomu i v p�ípad� kn�žpolských fotbalist�. 
  Okresní p�ebor muž�, jejichž ú�astníkem je také A tým se op�t vyzna�oval velkou 

vyrovnaností zejména na konci tabulky, kde se rozhoduje o sestupujících do nižší sout�že. 
Stejn� jako vloni, nevyhnul se boj o tato nepopulární místa v tabulce i našemu týmu. Je t�eba 
podotknout, že zcela zbyte�n�, nebo� po podzimní �ásti figuroval na  5. míst� se ziskem 20 
bod�. V kone�ném ú�tování sice skon�ilo mužstvo také na 5.míst� tabulky se ziskem 35 bod�, 
ale to zejména díky výbornému záv�re�nému finiši. Radek Kašný obsadil v tabulce st�elc� 
s 15 brankami 3.místo, když se mu v jarní �ásti také moc neda�ilo, protože vst�elil pouze 4 
branky. 

  B mužstvo naopak oproti lo�sku odehrálo podstatn� lepší sezónu a to co se týká výkon� 
i celkového umístn�ní. Nakonec skon�ila Benfika na 6. míst� se ziskem 19 bod�, a to p�ed 
zahájením sout�ží asi nikdo ne�ekal. 

  Dorostenci hrající okresní p�ebor skon�ili na p�edposledním, 11. míst� se ziskem 13 
bod�. Jako již tradi�n� má tento tým vždy lepší jarní �ást sout�že, ale bohužel se neda�í 
neustále zúro�it velmi dobrou práci v kategorii žákovské. V letošním roce samoz�ejm� zase 
dojde k tradi�nímu p�esunu „mládežník�“ do vyšší kategorie, a proto si lze jen p�át, aby už 
kone�n� kluci dokázali, že jsou schopni správným p�ístupem k trénink�m a zápas�m prokázat 
své fotbalové kvality i sout�ži dorostu. 

  Žákovské družstvo navázalo na dobré výsledky v minulých letech, ale op�t z�stalo o 
pov�stný kr��ek v kone�ném ú�tování na 2. míst� se ziskem 59 bod� a ztrátou 4 bod� na 
první Babice – okresního p�eborníka. Tento souboj si kluci prohráli již na podzim, protože 
v jarní �ásti, stejn� jako Babice, ztratili body pouze ve vzájemném remízovém souboji na 
h�išti soupe�e. 

  V letošní roce se prezentuje pravidelnou �inností také tým hrá�� nad 35 let. Od za�átku 
jara se pravideln� schází k trénink�m a nechyb�ly ani pravidelné st�ede�ní p�ípravné  zápasy 
s týmy blízkého i vzdálen�jšího okolí. 

  V �ervenci tomu budou t�i roky co byl otev�en kn�žpolský sportovní areál. I když se 
nejedná o „kulaté“ výro�í, dovolím si uvést n�kolik statistických údaj�. �as od �asu se totiž 
objevují názory, zda finan�ní p�ísp�vky „Sokol�m“, které poskytuje OÚ jsou správné, jestli to 
není mrhání prost�edky apod. P�iznám se, že se mi dlouho neda�ilo zjistit kdo jsou to vlastn�  
ti „Sokolové“. Když jsem si vzal tužku, papír a zalovil ve sportovních statistikách a v pam�ti, 
myslím si, že jsem na to p�išel. 

  Za�nu vý�tem významných sportovních událostí, které v areálu prob�hly. V roce 1998 
v rámci otev�ení to byl propaga�ní zápas bývalých ligových hrá�� Slovácké Slavie. V dalším 
roce mezinárodní fotbalový turnaj v rámci her organizace Orel – FICEP.V lo�ském roce 
mezinárodní družební zápasy okres� Uh. Hradišt� a Tren�ín dorostenc� a muž�. Letos se na 
našem h�išti konal z hlediska sportovního zatím nejvýznamn�jší podnik a to Mistrovství 
Evropy amatérských tým� REGIONS CUP UEFA 2001, který máme ostatn� ješt� v živé 
pam�ti. Všechny akce prob�hly ke všeobecné spokojenosti zú�astn�ných a dnes lze tém�� 
s jistotou �íci, že nebyly poslední. 

  Na 70 hrá�� všech v�kových kategorií – kn�žpolských ob�an� má možnost sportovního 
vyžití v tomto areálu až 3x týdn� po v�tší �ást roku v organizované a ostatní neomezen� v 
neorganizované �innosti. 

V pr�b�hu t�í let bylo na h�išti sehráno 6 turnaj� mladších a starších žák�, turnaj hrá�� 
nad 35 let a 2 pouli�ní turnaje dosp�lých. Znamená to tedy, že bylo odehráno celkem asi 260 
zápas� mistrovských, p�ípravných a turnajových, které shlédlo zhruba 9 000 divák� (v�tšinou 
kn�žpolských) a zú�astnilo se jich v�etn� trénink� asi 7 000 aktivních sportovc�, kte�í m�li 
možnost využít šaten odpovídajících požadavk�m této doby. A nevadí, že se jednalo v�tšinou 
„jen“ o zápasy okresního formátu. Vždy� p�kné a d�stojné prost�edí by m�lo pat�it ke 
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každému sportování. O tom, že to není samoz�ejmostí všude, se kluci p�esv�d�ili nes�etn�krát 
p�i zápasech na cizích h�ištích.  

Bylo by možno pokra�ovat ve statistických údajích nap�. o nákladech na ob�erstvení 
sportovc� p�i zápasech - limonády, p�íprav� hrací plochy – lajnování , benzin na se�ení h�išt�, 
cestování tým� na h�išt� soupe�� - autobusy, odm�ny delegovaným rozhod�ím, materiální 
vybavení apod. Protože však statistika nuda je, nebudu s dalšími �ísly �tená�e dále unavovat. 
 Všechny tyto akce organiza�n� a  po�adatelsky zajiš�oval 15 �lenný výkonný výbor 
fotbalového oddílu, který má také rozhodující podíl na tom, že  areál nechátrá , ale naopak 
neustále vzkvétá. Ostatn� stav hrací plochy a šaten byl a bude prvo�adou podmínkou  pro 
uspo�ádání sportovních akcí alespo� takového významu jako doposud. 
 Zvláštní pozornost zaslouží víceú�elová budova. Po t�íletém užívání a všech 
vyjmenovaných akcích jsou její prostory neustále ve velmi p�kném a �istém stavu. Zásluhu na 
tom má p�edevším Vašek Remeš nebo vlastn� celá jeho rodina, kte�í vždy po domácích 
zápasech a trénincích uvedou prostory do bezvadného stavu jako by jimi ani neprošla n�kdy 
až stovka zablácených fotbalist�. Za to jim všem pat�í obdiv a up�ímné pod�kování. 
 Takže jsem došel k záv�ru, že toto všechno jsou asi ti „Sokolové“  a možná, že jsem 
ješt� na n�které zapomn�l. 
 Na záv�r dovolte, abych pop�ál jménem všech sportovc� všem ob�an�m p�íjemnou 
dovolenou a pozval je do jejich areálu na novou fotbalovou sezónu, která za�ne již za�átkem 
srpna. 
 
       Ková� Zden�k 

 
 


